
 
 

AGENDA MR 

 

Agenda MR Willibrordusschool Zierikzee 2024/2025 
Datum: 13 maart 2025 
Aanvang: 19.45 – 22.00 uur 
Locatie: op school, lokaal groep 7 
 

1. Welkom, opening en mededelingen 

2. Uitleg/toelichting Directie/MT (Wendy): 'Leve het Onderwijs' 

- Wendy geeft een toelichting wat Leve het Onderwijs inhoudt. We willen kijken naar de 
ontwikkeling van kinderen waarbij toetsen een middel is en geen doel op zich. Momenteel zijn 
er veel kanttekeningen bij de doorstroomtoets in groep 8. Toets meet selectie (welk niveau) en 
het kwaliteit van onderwijs en is vooral talig onderlegd. Er wordt niet gekeken naar het feit of 
het maximale uit een kind gehaald is, maar of de verdeling vwo/havo/vmbo 20-30-50% is. Dit 
laat zien dat een toets niet altijd een reëel beeld van het kunnen van een kind weergeeft.  

- Wij maken de doorstroomtoets op papier. De doorstroomtoets is op dit moment nog verplicht, 
er wordt veel waarde aan gehecht door de inspectie. Wel geven ze erbij aan dat het oordeel 
van de leerkracht heel belangrijk blijft.  

- Prismabreed is er een ontwikkeling dat scholen momenteel van cijfers geven afstappen. Op 
de studiedag van 18 maart zal Karen Heij (degene die Leve het Onderwijs opgestart heeft) 
alle medewerkers ook verder informeren en inspireren.  

Signaleringswaarde (vanuit de vraag van Wyona) 

- Ons doel is alle leerlingen op 1F niveau uit te laten stromen, dit lukt ons als school ook richting 
E8. Echter, willen we het maximale uit alle leerlingen halen op hun eigen niveau. We willen 
nog meer met de leerlijnen gaan werken en uitgaan van het vakmanschap van leerkrachten 
om te zien wat het aanbod voor leerlingen moet zijn. Wij stellen elk jaar als school een doel in 
onze onderwijsplannen wat we bij een groep willen bereiken. Onze ambitie is hoger behalen 
dan de signaleringswaarde, maar we kijken elk jaar specifiek naar de groep wat passend is.  

 

3. Mededelingen directie en MR algemeen 

-  Op 20 mei komt de inspectie langs voor een algemeen bezoek. Studiedag 6 mei zal ook in het 
 teken van schoolontwikkeling staat n.a.v. de Prismadag.  
-  Onder voorbehoud willen we op 23 mei een Fancy Fair organiseren, deze wordt nog verder 
 voorbereid en gecommuniceerd naar ouders.  
-  De cursus Met Sprongen Vooruit (MSV) wordt teambreed gevolgd m.b.t. het rekenonderwijs. 
 Ook de materialen zijn al aangeschaft.  
-  Terugkoppeling vragenlijst ouders (m.b.t. schoolfruit, schoolfotograaf en ruilkast). Veel ouders 
 hechten waarde aan het blijven aanbieden van de schoolfotograaf. Over de ruilkast zijn er 
 gemixte antwoorden. Het schoolfruit wordt in principe altijd gesubsidieerd. Als het een jaar niet 
 lukt, geeft de meerderheid aan dat school niet iets extra´s hoeft te organiseren. Op de  
 vraag of ouders een kleine bijdrage willen bijdragen als school wel iets regelt, staat een  
 grote groep hier positief tegenover.  
-  De ruilkast willen we n.a.v. de enquête toch op gaan pakken. We gaan starten met het thema 
 Carnaval, omdat veel mensen dan voor eenmalig gebruik iets aan moeten schaffen. We  
 denken dat dit anders georganiseerd kan worden d.m.v. een ruilkast. Marloes zal dan twee 
 maanden van tevoren een berichtje sturen om kleding te gaan verzamelen. 

 



 
 
 

Conform MR Jaarplan 

 - Begroting       Directie  Informerend 
 Marloes geeft een toelichting op de meerjarenbegroting. Sommige lasten vallen dit kalenderjaar 

hoger uit, maar dit komt ook deels door de subsidies die toegekend worden. Daardoor is de 
batenkant ook hoger en heft dit elkaar op. Marloes deelt tevens een aantal plannen voor dit 
schooljaar, zoals de leeshal creëren in de centrale hal waarbij leerlingen ook weer boeken als 
uitleensysteem mee naar huis kunnen nemen. Het idee is dat de vrijwilligers die nu op school zijn 
dit als taak op zich kunnen nemen.  

 Er lopen een aantal subsidies momenteel: basisvaardigheden, groene revolutie, SD Vitaal en 
 potje gelijke kansen. Ook het moestuinproject met groep 6 wordt op 27 maart opgestart.  
 

- Formatie 
 We hebben te maken met duurzame groei (van 202 naar 218 leerlingen per 1/2/2026). Marloes 
 legt het bijbehorende allocatiemodel uit. We gaan 26 maart verder kijken hoe we dit voor onze 
 school komend schooljaar vorm willen geven.  
 
 - Evaluatie functioneren MR     MR  Informerend 

 Dit punt schuiven we door naar de volgende vergadering.  

 - Vakantierooster       Directie  Informerend 

 Vastgesteld in CPOZ, reeds vermeld op website. Voorstel: na Sinterklaas, Carnaval en Kerst om 
12.00 uur vrij. Studiedagen plannen na de meivakantie omdat dan de stichtingsbrede 
studiedagen ook bekend zijn. Dit is meegenomen in het nieuwe MR Jaarplan.  

 - Aftreden MR-leden/Werving nieuwe leden   MR  Informerend 

 Mark heeft een voorstel op de app gezet. Kim zal morgen het bericht in Parro zetten.  

 

Verder Algemeen 
 
- Status IHP/stand van zaken schoolplein    Directie  Informerend 

 Inmiddels is er een nieuwe wethouder en hebben er gesprekken plaatsgevonden tussen de 
gemeente SD en de besturen. Wij zaten nog in het IHP van 2017. Omdat er op beide scholen 
best wat onderhoud binnen en buiten nodig is, willen we het oude IHP een impuls geven. We 
hopen dat er in mei een akkoord gegeven mag worden op een van beide openstaande scenario´s 
(renovatie of nieuwbouw voor onze school alleen of samen met LJ). Vooruitzichten: in schooljaar 
2025-2026 ontwerpfase, in kalenderjaar 2026 zal de uitvoering opgestart worden. Ondertussen 
wordt noodzakelijk onderhoud wel opgepakt (denk aan lekkages, valtegels, kleuterberging en 
lampen). Om deze reden staat wel de subsidie Vergroening schoolplein on hold. We pakken het 
schoolplein pas aan als we de verbouwingsplannen IHP weten. Leesplein en leerplein rekenen 
worden wel alvast gerealiseerd. De ontwerpers houden rekening met het feit dat het 
verplaatsbaar moet zijn zodat het ook in de nieuwe verbouwplannen gaat passen.  

 - Vrijwillige ouderbijdrage  (zal worden verzet naar volgende vergadering) 

 Op 10 april vindt het gesprek plaats, ook de penningmeester zal gevraagd worden door Mark om 
aan te sluiten. Jolanda sluit aan namens de PG. Wyona en Mark namens de OG.   
  

 - Schoolpleingeluiden/Zichtbaarheid    OG  Informerend 
 Een aantal ouders heeft tevens bij de OG aangegeven dat ze Marloes wat vaker willen 

zien/binnen willen stappen. Ouders zijn bang dat Marloes nu nog minder zichtbaar wordt met de 



 
 

extra taken op de Horizon erbij. Het is fijn dat de OG dit aangeeft en we willen ook tegemoet 
komen aan ouders. Echter, is de vraag of dit nog haalbaar is met de huidige taken van een 
directeur. We sparren samen over hoe we meer duidelijkheid naar ouders kunnen brengen. Dit 
kunnen we meenemen in de nieuwsbrief.  

 
  
  
Zonder directie (dit hele stuk schuiven we i.v.m. de tijd door naar de volgende vergadering) 
 
 - Constructief vergaderen      PG  Informerend 
 
 - MR academie       MR  Informerend 
  
 - Bijdrage MR op gebied van kennis    OG  Informerend 
 
 - aangepaste jaarplanner      PG  Informerend 
 
 - diversen       OG  Informerend 
 
 
3. Rondvraag 

- Manon: er groeit onkruid uit de airco en er ligt veel rommel achter het schuurtje. Het onkruid 
wordt opgepakt door Marloes ism Michael Vermunt. De dag na de Fancy Fair komt er een 
grote container en dan zal ook de rommel achter het schuurtje opgeruimd worden. 

- Wyona: kan er weer een datum via Parro verstuurd worden om het schoolplein op te ruimen 
met ouders? 

 

Extra punt: ingekomen mail van ouder. Marloes heeft contact gehad met Mieke Schipper. Zowel de 
MR als Mieke Schipper zullen inhoudelijk een reactie aan de desbetreffende ouder sturen.  

 

Afspraken 

- Er komt een stuk vanuit de MR in de nieuwsbrief als terugkoppeling van de vergadering. Kim 
stelt deze op samen met Wendy en stuurt deze naar Marloes.  

- Marloes stuurt twee maanden voorafgaand aan carnaval een bericht m.b.t. de ruilkast naar 
ouders om carnavalskleding te gaan verzamelen voor onze ruilkast.  

- Marloes pakt samen met Michael Vermunt het schoonvegen van het schoolplein en de snoei 
ochtend op. Tevens verstuurt ze via Parro een datum om het schoolplein op te ruimen met 
ouders.  

- Evaluatie functioneren MR en vrijwillige ouderbijdrage doorschuiven naar volgende 
vergadering. Evenals het stuk zonder directie. Kim noteert dit in document agendapunten voor 
april.  

- Marloes en Kim sparren verder vanuit Vreedzaam over voorstel OG m.b.t. zichtbaarheid 
Marloes. 

- Mark stelt een mail op als reactie naar de ouder namens de MR. Wij lezen deze nog tegen. 
Mieke zal nog inhoudelijk namens Prisma reageren richting de desbetreffende ouder.  

- Wyona neemt contact op met de nieuwe wethouder rondom het onderwerp Vervoer 
gymlessen.  

- Wyona maakt een stukje voor de nieuwsbrief m.b.t. de perikelen rondom het vervoer naar 
Laco.  


